
 
 

 
 

 
 

 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
 

Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

 
Datum: 09/08/2023 

 
 

Onderwerp vraag: Rattenplaag aan – en omtrent stationsplein; 
 

 

Toelichtende nota 
 

 
De (weliswaar nog slechts in gering aantal aanwezige) handelaars en HORECA-

uitbaters aan en omtrent het stationsplein klagen over de aanwezigheid van ratten. 
 

De beesten laten zich zelfs overdag makkelijk zien en doen zich te goed aan 
zwerfafval en voedselresten die in een omgeving als deze van het station natuurlijk 

veelvuldig aanwezig zijn. 
 

Forenzen en toeristen die het station uitkomen worden soms zelfs “verrast” door het 
ongedierte, het is werkelijk een plaag ! 

 
Is het stadsbestuur op de hoogte van de aanwezigheid van grote aantallen ratten aan 

– en omtrent het stationsplein? 

 
Plant het stadsbestuur op te treden en hoe? 

 
Is inmiddels de rattenplaag op de Vesten onder controle? 

 
Zijn er momenteel nog andere plekken in – of buiten de stad (wijken, deelgemeenten, 

gehuchten,…) waar er sprake (was of) is van een significante toename van 
ongedierte?  

 
 

 
Naam : Marc HENDRICKX (N-VA) 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 

mailto:gemeenteraad@mechelen.be

